
Vänsterpartiet Gnesta

Motion - ökad transparens från nämnder och styrelser

Insynen i vad som händer i kommunens nämnder och bolag är knaper för den

kommunfullmäktige- eller kommunstyrelseledamot som inte själv sitter i någon nämnd

eller styrelse. Förvisso går det att läsa alla kallelser på kommunens hemsida när kallelsen

anslås, då de flesta ledamöter är fritidspolitiker kan det vara svårt att hinna. För att öka

transparensen i kommunen samt öka kunskapen över vad de olika nämnderna och olika

styrelserna jobbar med skulle det vara bra om nämndernas och styrelsernas ordförande

regelbundet kommer och informerar om vad som har hänt och vad som är på gång

Vänsterpartiet föreslår därför att:

- Kommunfullmäktiges arbetsordning uppdateras med att ” respektive

nämndsordförande skall ha en stående punkt på KF för att informera om viktiga beslut

och händelser.”

- Kommunstyrelsens arbetsordning uppdateras med en punkt om att ”Gnesta

kommunkoncerns dotterbolag, dvs Gnesta Centrumfastigheter, Gnestahem och GFAB ska

komma och redogöra för sin verksamhet varje halvår.”

För Vänsterpartiet Gnesta den 12 september 2023
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